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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat steeds minder kinderen hun 
zwemdiploma halen (ingezonden 29 juni 2015). 

Antwoord van Minister Schippers (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 9 juli 2015). 

Vraag 1, 2, 3, 4
Wat is uw reactie op het bericht dat steeds minder kinderen hun zwemdi-
ploma halen?1 Kunt u uw antwoord toelichten? 
Deelt u de mening dat het zorgelijk is dat steeds minder kinderen leren 
zwemmen? Zo nee, waarom niet? 
Wat zijn de verklaringen hiervoor? Kunt u uw antwoord toelichten? 
Welke maatregelen bent u van plan te nemen om deze trend te keren? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Antwoorden 1, 2, 3, 4
Tijdens het AO Sport op 17 juni 2015, heb ik met u afgesproken het plan van 
aanpak van de zwembranche af te wachten alvorens de Staatssecretaris van 
OCW en ik uw Kamer van een reactie voorzien. 
De zwembranche heeft in het overleg met VWS en OCW toegezegd aandacht 
te besteden aan de motie van Kamerlid Van Nispen. 
Hierin heeft u aan de regering gevraagd een onderzoeksprogramma op te 
laten stellen, waardoor de zwemvaardigheid gemonitord kan worden en ook 
aandacht is voor de structuur van het zwemonderwijs en de betrokkenheid 
van de overheid daarbij. 
Zodra het plan van aanpak er ligt, zal ik met mijn OCW collega overleggen en 
u van de uitkomsten in kennis stellen. Uw vragen zullen dan worden 
meegenomen.

1 Nu.nl, 25 juni 2015: «Minder kinderen halen hun zwemdiploma A»
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